
ПРОТОКОЛ № 7 

 

15.12.2016     м. Черкаси 

 

 

Засідання Громадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Голова Громадської ради: Глєбов Є. М.  

Секретар: Овчарова Т. М.  

 

Присутні:  

члени громадської ради (відповідно до розпорядження обласної державної 

адміністрації від 26.09.2016 № 493):Басок С. А., Бєляєва С. С., Бучковська А. В., 

Гичка А. М., Земляков Ю. О., Каменецький В. В., Каюк О. О., Керей В. І., 

Клиновий О. М., Лавриненко О. П., Лимаренко-Полянський В. О., 

Лисенко О. В., Максимчук З. В., Науменко В. П., Панімаш О. А., Сухін С. А., 

Тимарський О. С., Фоміна Н. М., Халамейдик О. В., Халявка П. М., 

Харченко О. М., Чернявський П. О. 

 

Запрошені:  

заступник голови облдержадміністрації Березань Я. Г., заступник голови 

облдержадміністрації – керівник апарату облдержадміністрації 

Овчаренко С. М., заступник голови Черкаської 

райдержадміністраціїКоренюк П. В., голова Драбівської районної ради 

Дзега В. Д., директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

Кравченко Н. М., начальник управління культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації Островський О. А., в.о. начальника 

служби автомобільних доріг у Черкаській області Демиденко В. І., голова 

Червонослобідської сільської ради Михайленко З. М., голова ініціативної групи 

територіальної громади с. Червона Слобода Черкаського району Гузь В.В., 

представник ВГО «Товариство українських офіцерів» Шор О. М., голова 

обласного осередку Всеукраїнської Чорнобильської спілки інвалідів 

Міністерства внутрішніх справ України Дмитрієв С. М., голова представництва 

в Черкаській області Всеукраїнської спілки громадських організацій 

«Конфедерація громадських організацій інвалідів України» Каштан С. М., 

мешканка міста Черкаси Ольга Гаврюченко. 

 

Глєбов Є. М. запропонував проголосувати за наступний порядок денний: 

1. Виступ Ольги Гаврюченко щодо інформаційної підтримки в отриманні 

нею благодійної допомоги на лікування тяжкохворого 10 місячного сина 

(двостороння сенсоневральна глухота). 

2. Виступ члена комісії з економічних питань Максимчук З. В. та 

директора Департаменту фінансів Черкаської ОДА Кравченко Н. М. щодо 

принципів формування бюджету області на 2017 рік у розрізі фінансування 

освіти, дошкільних та медичних закладів, фінансування культури, спорту, 
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соціального захисту, розвитку територій, житлово-комунального господарства, 

ОСББ та підтримка підприємницької діяльності у Черкаській області. 

3. Виступ голови постійної комісії з питань розвитку територій, житлово-

комунального господарства, ОСББ та енергозбереження Клинового О. М., 

заступника голови Черкаської РДА Коренюка П. В., в.о. начальника Служби 

автомобільних доріг у Черкаській області Демиденка В.І., голови ініціативної 

групи територіальної громади с. Червона Слобода Черкаського району 

Гузь В.В. щодо стану фінансування та виконання робіт по встановленню 

світлофорів та зовнішнього освітлення на аварійно небезпечній ділянці по 

вулиці Чигиринській с. Червона Слобода.  

4. Виступ начальника управління культури та взаємозв’язків з 

громадськістю Черкаської ОДА Островського О. А. щодо результатів 

проведених конкурсів на посади керівників комунальних закладів культури 

Черкаської області.  

5. Виступ заступника голови Черкаської ОДА Березаня Я. Г. з питань, 

пов’язаних із ремонтом дороги в с. Мар’янівка Чорнобаївського району, 

фінансуванням проектів розвитку області з Державного фонду регіонального 

розвитку, з питань децентралізації та майбутніх виборів у об’єднаних 

територіальних громадах, що відбудуться 18 грудня 2016 року. 

6. Виступ голови Громадської ради Глєбова Є. М. з питань формування 

плану роботи Громадської ради на 2017 рік, обговорення та прийняття за 

основу орієнтовного плану проведення консультацій з громадськістю на 2017 

рік. 

7. Виступ голови Громадської ради Глєбова Є. М. щодо участі членів 

Громадської ради у її діяльності, стану відвідувань засідань Громадської ради 

та вжиття відповідних заходів реагування. 

8. Доповідь члена постійної комісії з екологічних питань Бєляєвої С. С. 

щодо стану створення робочої комісії Черкаської міської ради по обстеженню 

комунальних закладів охорони здоров’я міста та включенню до її складу 

представників від громадськості. 

9. Виступ голови постійної комісії з люстрації та кадрових призначень 

Землякова Ю. О. щодо стану досудового розслідування справ заявників 

Баска С. А. за фактом його побиття, Ільєва А. В. щодо можливих зловживань у 

сфері закупівель товарів і робіт під час встановлення енергоощадних вікон у 

школах № № 18, 34 та під час проведення робіт по встановленню дорожнього 

освітлення по вул. В. Чорновола, Перетятько Т. В. щодо незадовільної роботи 

Корсунь-Шевченківського ВП ГУНП у Черкаській області, Хаусера Є.А. щодо 

пограбування його будинку. 

10. Виступ члена постійної комісії з соціальних питань Лавриненка О. П. 

щодо прийняття рішення про направлення звернення Громадської ради до 

Кабінету Міністрів України за результатами проведення круглогостолу 

10.11.2016 для внутрішньо переміщених осіб і спеціалістів управлінь праці 

та соціального захисту населення. 

11. Різне. 

12. Визначення дати та часу наступного засідання Громадської ради. 

Голосували:«за» – 23. Рішення прийнято. 
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Сухін С. А. запропонував регламент роботи: виступи – до 5 хв., питання 

та відповіді – до 1 хв. Глєбов Є. М. виніс зазначену пропозицію на голосування.  

 

Голосували:«за» – 23. Рішення прийнято. 

 

1. По першому питанню слухали: 

Гаврюченко Ольгу, яка повідомила, що на лікування її тяжкохворого 

10 місячного сина (двостороння сенсоневральна глухота) необхідна благодійна 

допомога в сумі23 000 євро.  

Виступили:  

Харченко О. М. запропонував підтримати Гаврюченко Ольгудля чого 

поширити інформацію про необхідність коштів на лікування в ЗМІ. 

Глєбов Є. М. запропонував підготувати лист від Громадської ради з 

пропозиціями до профільного комітету. 

Вирішили: 

1. Забезпечити поширення в ЗМІ інформації про збір благодійної допомоги 

на лікування тяжкохворого сина О. Гаврюченко. 

2. Уповноважити членів постійної комісії з соціальних питань: 

Керея В.І. та Лавриненка О.П. вивчити наявні можливості лікування по міській 

програмі забезпечення ефективним лікуванням дітей, хворих на ЮРА,  

цистиноз, двобічну нейросенсорну глухоту та хворих на муковісцидоз на 2017-

2019 та довести вивчену інформацію до членів Громадської ради на наступному 

засіданні.  

 

Голосували:«за» – 21. Рішення прийнято.  

 

 

2. По другому питанню слухали: 

Максимчук З. В., яка повідомила, що проводиться підготовка 

круглогостолу з питань підвищення мінімальної заробітної плати до 3 200 грн. 

Кравченко Н. М., яка поінформувала про структуру надходження ПДФО 

в розрізі галузей економіки та прогнозовані надходження ПДФО до обласного 

бюджету у 2017 році, зазначила, що на сьогодні темп приросту надходжень 

ПДФО вже зріс до 50%, приріст 36% ПДФО в 2017 році буде досягнуто. 

Виступили:  

Глєбов Є. М. запропонував підготувати лист від Громадської ради щодо 

збільшення фінансової підтримки підприємництва, що допоможе створити 

додаткові робочі місця. 

Кравченко Н. М. запропонувала звернутися до всіх органів місцевого 

самоврядування щодо підтримки підприємництва, оскільки обласний бюджет є 

самостійним. 

Дзега В. Д. запропонував провести інвентаризацію земель усіх форм 

власності, що дозволить вивести з тіні незаконне використання землі, сума 

додаткових надходжень від орендної плати та сплати податків за земельні 

ділянки до місцевих бюджетів значно зросте. 
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Вирішили: 

Чернявському П. О., Максимчук З. В., Ільєву А. В. підготувати пропозиції 

до проекту бюджету на 2017 рік, передбачивши кошти на підтримку 

підприємництва в області. Пропозиції вивчити постійній комісії з економічних 

питань. 

 

Голосували:«за» – 23. Рішення прийнято.  

 

3. По третьому питанню слухали: 

Клинового О. М., який поінформував, що з метою збереження життя 

людей для встановлення світлофорів та зовнішнього освітлення на аварійно 

небезпечній ділянці по вул. Чигиринській с. Червона Слобода виділено кошти з 

сільського бюджету – 30 тис. грн., районного – 70 тис. грн. Вартість одного 

світлофора – близько 700 тис. грн. 

Коренюка П. В., який поінформував про наступне: 

- сільською та районною радами виділено кошти на виготовлення 

проектно-кошторисної документації набудівництво освітлення та встановлення 

4-х світлофорів у с. Червона Слобода на автомобільній дорозі Канів-Черкаси-

Чигирин-Кременчук; 

- коштом сільської радивстановлено тимчасове освітлення біля 

дитсадочка «Колосок» та магазину «Барвінок»; 

- до кінця 2016 року буде розроблено проектно-кошторисну 

документацію. 

Коренюк П.В. звернувся до членів Громадської ради з проханням 

підтримати ініціативу щодо співфінансування цих робіт із сільського, 

районного, обласного бюджетів. 

Демиденко В.І. повідомив, що орієнтовна вартість робіт та обладнання 

близько 3 млн.грн., проектуванняздійснюєДП «Укрдніпродор» 

(вартість робіт – близько 100 тис.грн.). 

Овчаренко С. М. повідомив, що до кінця цього року буде встановлено 

бар’єри, проведено розмітку пішохідного переходу та освітлення, встановлення 

світлофорів відбудетьсяв січні-лютому 2017 року, у зв’язку з вартістю 

світлофорів (близько 700 тис.грн.), що передбачає здійснення тендерних 

закупівель через систему публічнихелектронних закупівельProzorro. 

Виступили:  

Тимарський О. С., Максимчук З. В. запропонували переглянути кошторис 

щодо зменшення суми, поцікавилися хто буде контролювати вартість робіт. 

Гузь В. В. повідомив, що проекти розроблені в 2012 році не відповідають 

вимогам по безпеці, звернувся з проханням до Громадської ради взяти на 

контроль стан проектування та виконання проекту в с. Червона Слобода. 

Вирішили: 

Постійній комісії з питань розвитку територій, житлово-комунального 

господарства, ОСББ та енергозбереженняй надалі здійснювати контроль за 

розробленнямпроектно-кошторисної документації, отримати інформацію від 

Черкаської райдержадміністрації. 

Голосували:«за» – 22, «проти» – 1. Рішення прийнято.  
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4. По четвертому питанню слухали: 

Островського О. А., який поінформував про результати проведених 

конкурсів на посади керівників комунальних закладів культури Черкаської 

області, зокрема,про переможців та конкурси, що не відбулися на посади 

директорів 3-х комунальних закладів (КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий 

музей» Черкаської обласної ради, КЗ «Об'єднання художніх колективів» 

Черкаської обласної ради, державного історико-культурного заповідника 

«Трахтемирів»). 

Під час конкурсного відбору на посади директорів комунальних закладів, 

установ, підприємства, заповідників галузі культури обласного 

підпорядкування відбулися порушення.За словами Островського О.А. з боку 

громадськостівідбувалося втручання в роботу конкурсної комісії, чинився тиск 

на конкурсантів (у зв’язку з чим 2 претенденти зняли свої кандидатури з 

конкурсу), голова комісії працювала не фахово, ці дії не призупинила, в 

результаті комісія не розглянула документи і не допустила до конкурсу 

претендентів, під тиском пройшло голосування тільки за позиціями «за» і 

«проти», позицію «утримався» в бюлетені не було відмічено. 

Щодо державного історико-культурного заповідника «Трахтемирів»– 

багато порушень, комісія працювала нечесно, упереджено, непрозоро, рішення 

можна оскаржити до суду, на запитання чому в робочий час працівники 

перебували на засіданні комісії директор відповіді не надав. 

Також він запропонував членам Громадської ради рекомендувати 

Черкаській обласній раді затвердити призначення 8 переможців конкурсу на 

посади директорів, а конкурси що відбулися з порушеннями – скасувати і 

провести повторно. 

Зазначив, що на сесії Черкаської обласної ради від 16.12.2016 року 

поінформує про роботу управління культури та взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації. 

Додатково вінповідомив, що управлінням розроблено проектидержавної 

цільової програмипідготовки та відзначення 100-річчя подій Української 

революції 1917 – 1921 років, програми розвитку інформаційного простору 

області, Програми розвитку культури і мистецтва в області на 2017-2020 роки 

та запропонував на наступному засіданні Громадської ради обговорити проект 

програми. 

 

Виступили:  

Демченко А. М., переможець конкурсу на посаду директора 

КП «Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради, звернулася з проханням 

підтримати роботу комісій, винести на сесію обласної ради питання про 

призначення на посади директорів тих кандидатів, що стали переможцями, аби 

не допустити зупинення роботи закладів галузі культури.  

Глєбов Є. М. запропонував постійній комісії з гуманітарних питань 

Теліженко Т.М. вивчити вказане питання та надати висновки на наступне 

засідання Громадської ради. 
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Вирішили: 

Постійній комісії з гуманітарних питань вивчити питання і надати 

висновки на наступне засідання Громадської ради. 

Голосували:«за» – 22. Рішення прийнято.  

 

5. По п’ятому питанню слухали: 

Березаня Я. Г., який поінформував про особливості роботи та оцінювання 

проектів членами регіональної комісії з оцінки та конкурсного відбору 

інвестиційних програм та проектів Черкаської області, які можуть 

фінансуватися за рахунок коштів Державного фонду регіонального розвитку. 

Критерії за якими комісія не розглядає проекти – не відповідають Стратегії 

розвитку Черкаської області на період до 2020 року, немає проектно-

кошторисної документації, не розміщені на сайті, подані пізніше ніж за 3 дня до 

засідання комісії. 

Також він повідомив, що відеотренінг (тривалістю близько 40 хв.) 

розміщено на сторінці Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації в соцмережі Facebook. 

Щодо використання коштів Державного фонду регіонального розвитку, у 

2016 році в областіреалізуються 22 проекти на суму майже 70 млн.грн., 

зокрема: цеенергоощадні проекти, заміна систем водопостачання, закупівля 

медичного обладнання, ремонт облмуздрамтеатру та ін.  

Виступили:  

Сухін С. А. запропонував надіслати членам Громадської ради всі наявні 

матеріали для вивчення. 

 

6. По шостому питанню слухали: 

Глєбова Є. М., який запропонував членам Громадської ради до 12.01.2017 

підготувати пропозиції до орієнтовного плану проведення консультацій з 

громадськістю на 2017 рік. 

 

Голосували:«за» – 22. Рішення прийнято.  

 

7. По сьомому питанню слухали: 

1) На прохання членів Громадської ради Глєбов Є. М. зазначив, що 

відповідно до списку участі членів Громадської ради в її засіданнях 

Кравцов О. О., Мисник В. Г., Піднебесний Ю. Д., Сисун О. П. були відсутні 

більше ніж 3 рази підряд без поважних причин і не попередили про причини 

відсутності тазапропонував виключити їх зі складу Громадської ради. 

Виступили:  

Керей В. І. запропонував заслухати пояснення про причини відсутності. 

Харченко О.М., Гичка А.М. та Тимарський О.С. запропонували виключити цих 

осіб зі складу Громадської ради при Черкаській ОДА, не чекаючи їх особистих 

пояснень. 

 

На голосування ставилося дві пропозиції Керея В.І. та Тимарсько О.С.,  

По пропозиції Керея В.І.: 
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На наступне засідання заслухати пояснення про причини відсутності 

Кравцова О. О., Мисника В. Г., Піднебесного Ю. Д., Сисуна О. П. на засіданнях 

Громадської ради більше ніж 3 рази підряд. 

 

Голосували:«за» – 3. Рішення не прийнято.  

 

По пропозиції Тимарського О.С.: 

Виключити зі складу Громадської ради Кравцова О. О., Мисника В. Г., 

Піднебесного Ю. Д., Сисуна О. П., які були відсутні на засіданнях Громадської 

ради більше ніж 3 рази підряд без поважних причин і не попередили про 

причини поважності їх відсутності. 

 

Голосували:«за» – 18. Рішення прийнято. 

 

Вирішили:  

Виключити зі складу Громадської ради Кравцова О. О., Мисника В. Г., 

Піднебесного Ю. Д., Сисун О. П., які були відсутні на засіданнях Громадської 

ради більше ніж 3 рази підряд без поважних причин і не попередили про 

причини поважності їх відсутності. 

 

Також Глєбов Є. М.зазначив, що якщо люди зайняті і не мають часу 

відвідувати засідання Громадської ради, то у цьому немає нічого поганого, 

оскільки на заміну їм увійдуть нові люди. Можливо вже на наступне засідання 

буде можливість подати пропозиції щодо нових кандидатів у члени 

Громадської ради при Черкаській ОДА. 

 

2) Заслухали Глєбова Є. М., який запропонував надати оцінку 

некоректнійповедінці Чернявського П. О. на засіданнях Громадської ради та 

заслухати самого Чернявського П.О. зі звітом, що ним було зроблено особисто, 

як членом Громадської ради. 

 

Виступили:  

Максимчук З. В. повідомила, що член Громадської ради може мати 

власну точку зору з обговорюваного питання, запропонувала зробити 

зауваження Чернявському П. О.  

Сухін С. А. порекомендував Чернявському П. О. дотримуватися 

регламенту роботи: виступи – до 5 хв., питання та відповіді – до 1 хв., у разі 

необхідності більше часу – направити письмову пропозицію до Голови 

Громадської ради. 

Харченко О.М., Фоміна З.М., Біляєва С.С. зазначили, що у Громадській 

раді потрібно працювати й надавати конкретні пропозиції та проекти рішень, 

абеззмістовна розмованікому не потрібна. 

 

8. По восьмому питанню слухали: 

Бєляєву С. С., яка повідомила, що до Черкаськоїміської радиподано 

звернення від Громадської ради щодо створення робочої комісії по обстеженню 
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комунальних закладів охорони здоров’я міста та включення до її складу 

представників від громадськості. Також вона зазначила, що у січні 2017 року 

вона поінформує членів Громадської ради про результати по селу Головківка 

Чигиринського району. 

 

Виступили:  

Глєбов Є. М. запропонував Бєляєвій С. С. до наступного засідання 

розіслати на електронні адреси членів Громадської ради інформацію щодо 

вищезазначених питань. 

 

9. По дев’ятому питанню слухали: 

Глєбова Є. М., якийзапропонував перенести розгляд питання щодо стану 

досудового розслідування справ заявників Баска С.А., Ільєва А. В., 

Перетятько Т. В. та Хаусера Є.А. на наступне засідання Громадської ради.На 

цей час по провадженням проводяться необхідні процесуальні дії. 

 

Голосували: «за» – 22. Рішення прийнято.  

 

10. По десятому питанню слухали: 

 Глєбова Є. М., який запропонував постійній комісії з соціальних питань 

на наступне засідання Громадської ради підготувати проект звернення до 

Кабінету Міністрів України за результатами проведення круглогостолу 

10.11.2016 року для внутрішньо переміщених осіб і спеціалістів управлінь 

 праці та соціального захисту населення. 

 

Голосували: «за» – 22. Рішення прийнято.  

 

11. По одинадцятому питанню слухали: 

Дзегу В. Д., який повідомив, що в центрі смт Драбів Драбівського 

районуфункціонує недобудована школа–НВК «Загальноосвітня школа І-ІІІ 

ступенів імені С. В. Васильченка-гімназія» без актового залу та басейну. На цей 

час існує загроза виникнення надзвичайної ситуації, оскільки протікає дах, 

стіни вкриті грибком, а у підвалі вода. У 2016 році було виділено 100 тис.грн. 

на капітальний ремонт, нині для проведення ремонтних робіт необхідно 

близько  1,5 млн. грн.Дзега В. Д. додав, що на ці цілі місцевий бюджет виділить 

500 грн., але району потрібна фінансова підтримка. 

Також він звернувся з проханням до членів Громадської ради посприяти в 

отриманні фінансової допомоги з Черкаського обласного бюджету в сумі 

1 млн. грн. для перекриття дахуДрабівського НВК «Загальноосвітня школа І-ІІІ 

ступенів імені С. В. Васильченка-гімназія» Драбівської районної ради 

Черкаської області.  

 

Виступили:  

Глєбов Є. М. запропонував Дзезі В.Д. підготувати звернення з проханням 

до Громадської ради при Черкаській ОДА. 
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12. По дванадцятому питанню слухали: 

Глєбова Є. М., який запропонував визначити дату та час наступного 

засідання Громадської ради–18.01.2017 о 15.00 год. в каб. № 340 Черкаської 

ОДА.  

 

Вирішили: 

Призначити чергове засідання Громадської радина 18 січня 2017 року  

о 15.00 год. в каб. № 340 Черкаської ОДА.  

 

Голосували: «за» – 18. Рішення прийнято.  

 

 

 

 

Голова громадської ради      Є. М. Глєбов 

 

 

Секретар         Т. М. Овчарова 


